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Tako bi delovali
tudi,
če bo šlo zares

Med obiskom številnih naših kra-
jevnih skupnosti smo se med izvaja-
njem akcij vokviru NNNPpogovarjali
z mnogimi udeleženci. Pripovedovali
so o svojih pogledih na akcijo, svojih
zadolžitvah in še čem. Pri vseh pa smo
slišali enako mnenje: tudi če bi šlo
zares, bi reagirali popolnoma enako,
morda celo bolje. Pa poglejmo, kaj so

pripovedovali.
IZIDOR PRISTAVEC, KS Podpeč-

Preserje: »Že v zgodnjih jutranjih urah
meglene sobote sem bil na svojem »akcij-
skem« mestu. Prepričan sem, da je akcija
dokazala, kako smo v naši krajevni skup-
nosti pripravljeni na morebitne nezgode,
pa tudi na morebiten napad sovražnika s
katere koli strani. Uspeh ob tako veliki
zavesti krajanov ni mogel izostati.«

JERNEJ ŠVIGELJ, KS Podpeč-Preser-
je: »Skupaj s kolegom iz Narodne zaščite

sva čuvala podpeški most. Bil je deloma
porušen zaradi bombnega napada. Ustav-
ljala sva avtomobile in voznike opozarjala
naj zmanjšajo hitrost na 10 km na uro,
potniki v avtobusih pa so morali preko
mostu peš. Sicer pa: most ima tudi v »mir-
nem stanju« omejitev zaradi dotrajano-
sti.«

NATAŠA MAVSER, NATAŠA ARH,
SANDA IGLIČAR, BORUT ŠKOD-
LAR: »Bili smo člani Pionirske zaščite v
osnovni šoli v Notranjih goricah. Morali
smo skrbeti za red pri umikanju iz šole v
gozd. Tu smo skrbeli, da se kdo ne bi
izgubil. Vsi učenci smo namreč v gozdu
nagirali kostanj in gobe ter druge gozdne
sadeže. Po radiu so sporočali naprej koliko
smo nabrali. Vsi smo bili pridni, saj je šlo
skoraj zares.«

MARIJA ŽITNIK, KS Barje: »Pri nas
smo pekli kruh v krušni peči, v pomoč pa
so mi dodelili še nekaj deklet. Nekaj kru-
ha, sadja in mleka smo tudi simbolično
poslali kot pomoč v KS Stara Ljubljana.
Prepričana sem, da smo dokazali, kako
koristne bi bile stare kmečke krušne peči,

če kruha zaradi določenih razlogov ne bi
mogli dobiti drugje.«

MOJCA NOVAK, KS Barje: »Pred šo-
lo, ko smo se zbrali, so nam povedali, kaj
bomo delai. Iskali so prostovoljke za peko
kruha. Z velikim veseljem sem se javila za
to obliko dejavnosti v akciji. Menim, da je
bilo to zelo poučno.«

BORUT ABRAM, KS Krim-Rudnik:
»Pri tabornikih smo geslo »Nič nas ne sme
presenetiti« poznaii že veliki pred to akci-
jo. Tako torej dogajanje ta dva dni ni novo
za nas. Je to vsekakor akcija v tako širo-
kem merilu, kot ga doslej še nismo imeli.
Taborniki razpolagamo z opremo, zna-
njem in izkušnjami, ki bi še kako Koristilo
v izrednih primerih. Predvsem s tega vidi-
ka smo se tudi vključili v dejavnosti. To-
krat smo se posamezni taborniški odredi
vključili v krajevnih skupnostih, kjer ima-
mo svoj sedež. Zavedamo se namreč, da bi
tudi sicer bilo tako, saj za neke večje akci-
je in organizacijo v občinskem ali celo
širšem merilu ne bi imeli dovolj časa. To-
rej pomagamo tam kjer pač smo, kasneje
pa tudi drugje.


